

Podiumsdiskussion | Panel discussion II



Foto: PKF hotelexperts

Moderation | *Chaired by* ► Christian Walter

**Geschäftsführer / Managing Director,
PKF hotelexperts**

Christian Walter ist Geschäftsführer bei PKF hotelexperts in Wien. Hauptverantwortlich für den Bereich Konzept- und Markenentwicklung bilden die Betreibersuche, die Bewertung von Hotels sowie die Beratung bei Pacht-, Management- und Franchiseverträgen weitere Kernbereiche seiner Tätigkeit im Unternehmen. Christian Walter ist Gastlektor an verschiedenen Hochschulen sowie Mitglied der Cornell Hotel Society. Nach Praktika im Brenners Park-Hotel & Spa, Baden-Baden, und im Hotel Vier Jahreszeiten Kempinski München

begann er 2003 für PKF hotelexperts in München zu arbeiten, bevor er im Jahr 2005 zu PKF hotelexperts Wien wechselte.

Christian Walter is Managing Director with PKF hotelexperts in Vienna. He primarily works in the fields of concept and brand development as well as operator search. Furthermore, he gives advice with regard to the commercial and legal aspects of hotel lease, management and franchise agreements. Christian Walter is a guest lecturer at various universities as well as a member of the Cornell Hotel Society. He gained experience in hotel operations during traineeships at Brenners Park-Hotel & Spa, Baden-Baden, and at Hotel Vier Jahreszeiten Kempinski Munich. In 2003, he worked for PKF hotelexperts in Munich and, in 2005, he changed to PKF hotelexperts in Vienna.